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Abstract (en)
A fluid dosing device for a pressurised fluidic medium, includes a pressurised fluid chamber (13) in a housing (1), a valve needle (3) extending
through the chamber (13) and having its first end (22) subjected to a stroke action outside the chamber (13 and its second end (23) forming,
together with a valve seat (2) positioned on the housing (1), a valve joined to the chamber (13 A metal bellows (17) serves as the lead-in element for
the first end (22) of the valve needle (3) from the chamber (13) outwards, in which the external pressure is less than internal chamber (13) pressure,
the chamber being tightly hermetically sealed.

Abstract (de)
Die wesentlichen Elemente einer Fluiddosiervorrichtung bzw. eines Hochdruckinjektors sind ein Gehäuse (1), eine darin befindliche unter Fluiddruck
stehende Kammer (13) und eine durch die Kammer (13) hindurchgeführte Ventilnadel, deren erstes Ende (22) außerhalb der Kammer (13)
mit einem Hub beaufschlagbar ist und deren zweites Ende (23) mit einem am Gehäuse (1) positionierten Ventilsitz ein mit der Kammer (13) in
Verbindung stehendes Ventil bildet. Als Durchführungselement für die Ventilnadel (3) an deren erstem Ende (22) wird ein Metallbalg (17) eingesetzt,
der hermetisch abdichtet und nur geringe axiale druckbedingte Kräfte erzeugt. <IMAGE>
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